



Referat fra bestyrelsesmøde.

Tirsdag, den 19. april 2022, kl. 19:00.

Mødested: HSC's klubhus, Sydhavsvej 1 F.

Deltagere: Carsten Mikkelsen (CM), Hans Olling (HO), Lars Stryhn Poulsen (LSP), Benny Skødt-Rasmussen (BSR), Heinrich Jespersen (HJ), Jan Geiken (JG), Christian Lageri-Schmidt (CLS), Jannie Kylling (JAKY) og Svend Nielsen (SN).

1. Tilføjelser til dagsordenen.
2. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde.
 - Underskrivelse af referater.
3. Meddelelser fra formanden.
 - Siden sidst.
 - Et elkabel er blevet beskadiget ved E-broen. Skaden er udbedret og videregivet til forsikringen.
 - Orientering om marint projekt i Lillebælt - bilag fremsendes til alle
 - Godkendelse af kort Sikker Havn - bilag fremsendes.
JAKY har fremstillet et flot tryk, med god hjælp af Jeppe Friis. Bliver trykt på 3 stk. A-3 alu-sandwichplader, som ophænges dels på klubhuset, og på de to udgange til broerne. Vedhæftes dette referat.
 - Godkendelse af tilbud fra Arkil vedr. klargøring til græssåning - bilag fremsendes. Tilbuddet godkendes og igangsættes asap.
 - Drøftelse af forslag til udskiftning af resterende gamle døre og vinduer i klubhuset.
 - Forslag til mindre justering af havnemesterens arbejdsopgaver. CM har foreslået en mindre ændring i Havnemesterens opgaver. JG godkender ændringen, og BSR retter til på hjemmesiden.
4. Næstformanden.
 - Drøftelse af referatet fra mødet omkring vandsporten.
 - Det udsendte referat er endnu ikke blevet korrigeret, HO kontakter HSF's formand for at følge op på at korrektionerne bliver foretaget.
5. Kasserer.
 - LSP fortæller at kontingenterne kommer løbende ind på foreningens konto.
 - Sponsoraftalerne gennemgås en ekstra gang af LSP, for at følge op på evt. rettelser/fornyelser.
6. Sekretær
 - Ind- og udmeldelser.
 - Der er kommet en enkelt indmeldelse og en udmeldelse.
 - BSR fremsætter forslag til revision af Medlemsregulativ/Tildeling af bro- og vinterplads.



BSR's forslag godkendes og rettes på hjemmesiden.

7. Medlemsforhold

Status og beretning fra udvalgene:

8. Ungdomsudvalg.

- Kegnæsjollen på SSC (Søsports Centeret). Der arbejdes på en mulig løsning (CM).
- JAKY foreslår diverse ændringer i form af oprydning på arealerne ved Søsportscenteret.
- JAKY har søgt Hempel-fonden om midler til Åbent Hus-arrangementet.
- Logotøj til instruktører.
- Orientering om opstart i Ungdomsafdelingen.

- Der er på lånebasis skaffet indtil flere joller til opstart i Ungdomsafdelingen.
- Der er lavet låneaftale med LAD (Laser Association Denmark) om 2 Laserjoller med fuld rig (4.7, Radial og Standard) frem til sommerferien.
- Der er lavet låne/ leje aftale med Gråsten om 2 Laserjoller også med fuld rig hele sæson 2022 - vi lejede også sidste år til en meget favorabel pris.
- Der er indkøbt 4 zoom 8 joller, til en pris svarende til 2 joller importerer fra Østrig. På den ene skal der udføres lidt småreparationer (det står Nicolai for) de øvrige 3 er vasket, poleret og klargjorte. Der kan komme lidt småudgifter til dæksler, luftpuder, covers og lidt reparation af jollevojnene.
- Peter og Nicolai har renoveret en flipperjolle som også bliver sejlklar inden så længe.
Og så har vi naturligvis vores Tera, Feva og Opti'er som jeg vil have gennemgået alle sammen. Jollerne opdateres når vi har medlemmer til at de alle skal i brug.

- JAKY har haft et møde med Hanne Hammer (HH) vedr. planerne om Fjord-cup i området i Haderslev Havn. HH har givet positive tilkendegivelser til planerne fra Had. kommune.

9. Broudvalg.

- JG har fået en henvendelse om at udligne forhøjningen ved HSF-HSC-broen ved en skrå overgang. Det er naturligvis helt OK, hvis det skrå stykke laves på HSF-delen af broen.
Til info så har HSF hævet brodækket uden forudgående aftaler/information med HSC.

10. Pladsudvalg.

- Info om opstarten på søsætningen 2022.
Søsætningen forløber planmæssigt.



- HJ spørger om midler til en ny tømmerflåde.
- Peter Skov tilbyder at køre HSC's kran ved lejlighed. Kan ikke indgå i en fast plan p.gr.a. arbejde (CM tager kontakt).
- Diverse arbejder på E-broen blev omtalt.
Det er Broformanden for de enkelte broer, der har chef-kasketten på, når der skal aftales arbejder på broerne.
- Erling Basse tager sig af fræsearbejdet foran klubhuset.
Fræser lejes ved Delpin.
- Åkerberg foretager div. rep. på kranen d. 20. april.
- Udefrakommende kan få lov til at stå på vinterpladsen for et gebyrsvarende til Havnepengene for bådstrørelsen – eks. 200 kr./døgn.

11. Sejludvalg.

- Aktiviteter 2022.
- Pinsestævnet 2022
Udvalget er i fuld gang med at planlægge pinsestævnet. Der er nogle udfordringer mht. telt, som vil blive klaret inden pinsen.

12. Klubhusudvalg.

- SN fortæller at d. 20.april afholdes det sidste egentlige seniorkaffemøde, og d. 27. april afholdes afslutning for vintersæsonen, med start kl. 11.00.


13. Eventuelt.

- HJ og JAKY aftaler forskelligt mht. flydebroer ved slæbestedet.
- HO foreslår en generel oprydning af "det nye" rum i forhallen.
- Der indkøbes en antenne til forbedring af wifi-signalet på HSC's broer (LSP).
- HO nævner at der i 2024 er 125 år's jubilæum i HSC. Der bør afsættes/opspares midler til festligholdelse. Tages op på et budgetmøde i efteråret.

Næste møder: Mandag d. 23.05. kl. 19.00
Mandag d. 20.06. kl. 18.00

Haderslev d. 30. april 2022.

Med venlig hilsen


Benny Skødt-Rasmussen
Sekretær HSC.

Bilag: Sikkerhavn plakat 2022.